
 
Toinen kuntalaisaloite selvityksen laatimiseksi Lounais-Suomen Jätehuolto Oy:n 
osakkuudesta luopumiseen sekä eroaminen Lounais-Suomen Jätehuolto Oy:stä 
  
Kaupunginhallitus 25.09.2023 § 282 
4453/00.02.54/2023 
 
 
Valmistelija kaupunkikehitysjohtaja Mika Mannervesi, mika.mannervesi@salo.fi, 02 

778 5001 
 

Salon Yrittäjät ry on lähettänyt 16.9.2023 kaupungille kuntalaisaloite.fi-
palvelun kautta samaa tarkoittavan aloitteen, jota kaupunginhallitus on jo 
29.11.2021 § 187 käsitellyt ja merkinnyt annetun vastauksen tiedokseen 
sekä todennut asian loppuunkäsitellyksi. Asian aiemman käsittelyn 
yhteydessä oli tiedossa, että Salon Yrittäjät ry oli 27.5.2020 julkaissut 
kaupungille jo 5.5.2020 jättämänsä aloitteen myös kuntalaisaloite.fi-
palveluun kuntalaisten allekirjoitettavaksi, mutta tuolloin aloitetta ei 
palvelun kautta ollut vielä lähetetty kaupungille. 
 
Pöytäkirja asian aiemmasta käsittelystä on esityslistan liitteenä. 
 
Jätetyllä aloitteella on palvelun mukaan 1046 allekirjoittajaa, joista 994 on 
kunnan asukasta ja 855 nimeä on julkaistu palvelussa. Palvelussa olevan 
kuvaajan mukaan kaupunginhallituksen käsittelypäivänä 29.11.2021 
aloitteella on ollut 1044 allekirjoittajaa ja loput kaksi allekirjoitusta ovat 
tapahtuneet 12.6.2022 ja 6.11.2022. Edellä selostetun perusteella voidaan 
todeta, että nyt jätetyn aloitteen käsittelyssä voidaan viitata aiempaan 
käsittelyyn eikä sen johdosta ole tarpeen käynnistää uutta selvitystä. 
 
   

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus toteaa, että valmistelutekstissä mainituin perustein aloite 

ei aiheuta toimenpiteitä ja se katsotaan loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Juhani Nummentalo ehdotti Simo Paassillan ja Anna-Leena Yli-Jaman 
kannattamana asian palauttamista uudelleen valmisteluun. Näin annetaan 
mahdollisuus paitsi aloitteen tekijöille lisäperusteluihin niin myös kaupungin 
perustella lisää omaa vastausta. 
 
Puheenjohtaja totesi, että oli tehty esittelijän ehdotuksesta poikkeava 
kannatettu palautusesitys, joten asiasta on äänestettävä. 
 
Puheenjohtaja esitti, että järjestetään äänestys, jossa käsittelyn jatkamista 
kannattavat äänestävät JAA ja Nummentalon asian palauttamisesta 
uudelleen valmisteluun kannattavat äänestävät EI. 
 
Hyväksyttiin äänestystapa.  
 
Käsittelyn jatkaminen sai 5 JAA ääntä (Riski, Friberg, Alaranta, Huittinen, 
Olkinuora) 
Nummentalon palautusehdotus sai 8 EI ääntä (Nikkanen, Nummentalo, 
Lundström, Palohonka, Härri, Lundén, Paassilta, Yli-Jama) 
Tyhjä 0 (-) 
Poissa 0 (-) 
 
Kaupunginhallitus palautti asian uudelleen valmisteluun. 

 
Tiedoksianto Valmistelija 
 Toimistopalvelut 


